



我最喜愛 動畫卡通角色 繪畫比賽



APPLY NOW TO CAPTURE THE COLORS OF IMAGINATION!
立即報名

讓創意飛翔，畫出你的卡通英雄！

Let your creativity soar and
Draw your cartoon heroes!

這是一個充滿創意和樂趣的活動，讓你有機會展示自己的藝術才華，並與其他小朋友分享你對動畫卡通角色的熱愛。無論你喜歡的是可愛的小動物、勇敢的英雄，還是搞笑的角色，只要用心描繪出來，就能參加比賽！所有參賽作品將由專業評審評選，讓你們的努力受到肯定。立即參加，讓我們共同創造一個充滿色彩與想像的美好時刻！期待看到你們的精彩作品！

This is a fun and creative event that gives you the chance to showcase your artistic talent and share your love for animated cartoon characters with other kids. Whether you like cute little animals, brave heroes, or funny characters, as long as you put your heart into your drawing, you can participate in the competition! All entries will be evaluated by a panel of professional judges, ensuring that your efforts are recognized. Join us now and let's create a wonderful moment filled with color and imagination together! We look forward to seeing your amazing artwork!

截止報名及遞交作品日期
The Deadline for Registration and Submission of Works

11月15日
Month Date

公佈結果日期
Announcement of Results Date

12月6日
Month Date

報名費：
Registration fee:

\$280/名*
Person

團體報名費(5人以上):
Group registration fee (More than 5 people):

\$250/名*
Person

物料不限：
Media is not restricted:

可使用水彩、塑膠彩、油畫、粉筆、水墨、木顏色、素描等。

You can use watercolor, acrylic, oil paint, chalk, ink wash, colored pencils, sketching, etc.

Artsharpk.com



聯絡我們
Contact Us



Art#
HONG KONG
ART SHARP ASSOCIATION

*已包括所有申請獎狀及獎杯費用 All application awards and awarded fees are included

我最喜愛 動畫卡通色 繪畫比賽

參賽組別：

Competition Categories:

幼兒組 (3-4歲)
Toddler Group (Aged 3-4)

幼童組 (5-6歲)
Young Child Group (Aged 5-6)

兒童組 (7-9歲)
Child Group (Aged 7-9)

少年組 (10-12歲)
Youth Group (Aged 10-12)

青少年組 (13-15歲)
Teen Group (Aged 13-15)

青年組 (16-18歲)
Young Adult Group (Aged 16-18)

繪畫：

Competition Categories:

必須為原創作品，顏料不限，恕不接受電腦繪圖
Must be original works; any type of paint is allowed, but digital drawings are not accepted.

以平面方式創作，橫直不限
Creation must be in a flat format; orientation can be either horizontal or vertical.

不接受立體畫材、不可使用閃粉、拼貼等手工勞作方式創作。
Creation must be in a flat format; orientation can be either horizontal or vertical.

畫紙 (不大於尺寸：29.7cm x 42cm(A3) 及不少於21cm x 29.7cm (A4))
Paper size must not exceed 29.7cm x 42cm (A3) and must not be smaller than 21cm x 29.7cm (A4).

費用繳交方式：

Payment Method:

於比賽截止日期前將參賽費用以 銀行入數 / 轉數快(FPS) 方式存入指定銀行戶口，並請保留付款證明於網上報名時上傳至報名表格。

Before the competition deadline, please deposit the entry fee into the designated bank account via bank transfer or Faster Payment System (FPS), and retain the payment proof to upload during online registration.

每個比賽項目於每組別均設以下獎項：

Each competition item in each group has the following awards:

冠軍 (一名) ----- 每個組別最高得分者
Champion (one per group): Highest scorer in each group

亞軍 (一名) ----- 每個組別第二高分者
First Runner-Up (one per group): Second highest scorer in each group

季軍 (一名) ----- 每個組別第三高分者
Second Runner-Up (one per group): Third highest scorer in each group

金獎 ----- 每個組別得70分或以上參賽者
Gold Award: Participants scoring 70 or above in each group

銀獎 ----- 每個組別得61-69分參賽者
Silver Award: Participants scoring 61-69 in each group

銅獎 ----- 每個組別得51-59分參賽者
Bronze Award: Participants scoring 51-59 in each group

優異獎 ----- 其他參賽者
Merit Award: Other participants

冠、亞、季：各可獲獎盃乙個及獎狀乙張
Champions, first runners-up, and second runners-up will each receive one trophy and one certificate.

金、銀、銅：各可獲獎牌乙個及獎狀乙張
Gold, silver, and bronze awardees will each receive one medal and one certificate.

其他參賽者可獲優異獎狀乙張
Other participants will receive a merit certificate.

所以獎杯、獎章及獎狀會於結果公佈後一個月內寄出
Trophies, medals, and certificates will be mailed out within one month after the results are announced.

每位參賽者於每個比賽項目最多只可遞交一份參賽作品

報名團體均可獲得水晶獎杯乙個及獎狀乙張

傑出藝術導師獎：提名15位或以上學生參加之導師，必須包括5位或以上學生獲獎。